
 

Dagsorden og referat 

 

Dato:  

Mandag d. 11. marts. 2024 

Tid:  

Kl. 17.00-19.30 

Sted: 

Gjøl Skole – personalerum 

Mødedeltagere:   

Jannie Kristensen, Susanne E. Westergaard, Katrine Højen Pedersen, Pia Skafte, Camilla Westergaard, Mads Gadeberg Jensen, Dorte Winde, Ida Leonora, Ida Stidsborg 
Starcke og Anders Bødker Holm 
 
Elevråds formand og næstformand inviteres med til de to første punkter.  
 
Fraværende:  
 

Referent: Anders Bødker Holm 

Ordstyrer: Susanne Westergaard 

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel. 

Forberedelse:  

Revideret vision (Rettelser er skrevet med rødt), timeplan for skoleåret 24/25 og dokument vedr. valg til bestyrelsen.  

  



 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 
I: information 
B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

Referat tilgår: Jan Ditlev og Brigitte 

Jakobsen 

1.   Revideret vision til 

godkendelse 

Der er vedhæftet et udkast formålet 

er at godkende visionen. 

I 

B 

15 min. 

Kl. 17.00-17.15 

Rettelser i visionen er godkendt.  

2.  Timeplan for skoleåret 

24/25  

Der er igen et år en del 

frihedsgrader, som gør, at vi har 

forskellige muligheder i 

planlægningen af det kommende 

skoleår – f.eks. omkontering af UUV 

til to-lærer og SFO, samt drøftelse 

ift. fag og antal lektioner.  

D 

B 

30 min.  

Kl. 17.15-17.45 

Vi gennemgår timefordelingsplanen for 

skoleåret 2024/25 og drøfter følgende 

muligheder: 

- Svømning skal fortsat prioriteres i 4., 5., 6. 

klasse.  

- 0.klasse – vi vil konvertere så mange 

timer, som det er muligt.  

- Musik afvikles som faguge eller fagdage.   

- Mere naturteknik i 1. klasse - mindre 

kristendom. 

- Prioritere at konvertere UUV der hvor det 

giver mening.  

0.  Pause   20 min. 

17.45 – 18.05 

 



1.  Valg til bestyrelsen Proces for valg til bestyrelsen og 

drøftelse af vedtægterne.   

I 

D 

 

45 min. 

Kl. 18.05-18.50 

Anders sender valgmateriale ud 

Camilla ønsker genvalg, men ønsker ikke 

at stille op til valgmøde 

Vi taler om formandspostens 

mulighed/begrænsninger for at udarbejde 

en dagsorden.  

Formanden fremhæver muligheden for at 

føre tilsyn med skolens fastlagte principper.  

Der er mulighed for at indhente mere viden 

om skolebestyrelsesarbejdet på følgende 

link: Hvad er en skolebestyrelse? | Skole 

og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

Principper, økonomi, værdier osv. er nogle 

af de emner, som skal drøftes på møder.  

Formanden sætter spørgsmålstegn ved, 

om vi reelt kommer rundt omkring de 

opgaver der ligger i en bestyrelse.  

Der foreslås, at der laves et årshjul og 

stilles skarpt på de forskellige roller i 

bestyrelsen, hvad er ansvarsområderne i 

en bestyrelse og hvilken beføjelser har vi 

som bestyrelse (en spiseseddel over 

opgaver).  

2.  Siden sidst 1) Formand 
2) Skole 
3) SI 
4) Lærere/pædagoger 
5) Nyt fra udvalgene 

O: korte informationer 

på nævnte punkter 

20 min. 

Kl. 18.50-19.10 

1) Formand har ikke yderligere 

punkter end ønsker til at kvalificere 

bestyrelsesarbejdet  

2) Skolen har gennemført MUS 

samtaler, hvor der har været 

observation af praksis.  

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvad-er-en-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvad-er-en-skolebestyrelse


3) SI’en har fokus på overgangen 

mellem børnehave og førskole, 

samt kvalificering af 

fritidspædagogikken. 

4) Børnehaven har i denne uge haft 

cykeluge.  

3.  Punkter til kommende 

møde 

  10 min. 

Kl. 19.10-19.20 

Principper for digitale medier og 

anbefalinger om skærmbrug fra 

undervisningsministeriet.  

Mad- og måltidspolitik  

På det konstituerende møde skal der laves 

et udkast til et årshjul i bestyrelsen. Samt 

koordinering af sommermarked  

4.  Evt.   10 min. 

Kl. 19.20-19.30 

Katrine rejser spørgsmål ift. progressionen 

omkring ordblinde  

Nanna foreslår, at vi i bestyrelsen laver et 

årshjul på gode traditioner for vores Skole 

og SI, hvor man f.eks. sætter flag op til 

første skoledag, skraldedag, motionsdag, 

fælles morgenmad osv.  

Der ønskes et mere strømlinet 

informationsniveau fra skolen – 

forventningsafstemning omkring Aula.  

Det kan være en idé at drøfte anvendelsen 

af Meebook  

Kan vi flytte næste bestyrelsesmøde til 

mandag d. 29/4? Ja  



 

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog 
Vel mødt! 

 
Bedste hilsner 

Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm  
 


